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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2023-05-10 

Tid: 08:45 — 11:45 

Plats: Varbergs Stadshotell 

Närvarande ledamöter: Tamara Adem, Maria Aronsson, Johan Bergström, Peter Green, 
Helena Gustafsson, Kristoffer Mollberg, Patrik Olsson, Mikael Olsson, Per Rabe, Lars 

Rödjer 

Adjungerade ledamöter: Charlotta Eriksson, Sara Lindholm, Dejana Sekulic Mihajlovic 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Maria Aronsson, Helena Gustafsson 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 
4. Övrig punkt som behöver prioriteras in i dagens agenda? 

Inga övriga punkter lades till. 

5. Janusinfo Riskprofil 

Sara gick igenom skillnaden på kunskapsstöden Riskprofil och Interaktioner, som finns på 

Janusinfo och informerade om hur det kan leda till felbedömningar i NCS, som enbart har 

Interaktioner integrerat. Det finns ett behov av att nå ut till förskrivare och uppmärksamma 

på vilken information som ges i NCS. Tamara och Sara går vidare och ser över 
möjligheterna att nå ut till åtminstone AT-läkare och grupper av ST-läkare med denna 
information.  

6. Läkemedelsinformationscentralen LÄIF (Region Skåne) 

LÄIF är relativt nystartad informationscentral som har ett uppdrag som omfattar Skåne, 
Blekinge, Kronoberg och södra Halland. Ledamöterna fick en presentation av LÄIF via 

digital länk, där LÄIF även tog upp några olika frågeställningar som de omhändertagit 
hittills.   
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7. Rapport från dialogmöte med apoteken mars 2023 

Dejana och Charlotta informerade om det senaste dialogmötet med apoteken och de 

punkter som diskuterades då. Bland annat lyftes restsituationerna, som även påverkar 
apoteken i stor utsträckning.  

8. Receptfavoriter för sjuksköterskor med förskrivningsrätt 

Helena informerade om att receptfavoriter för sjuksköterskor behöver kompletteras med 

några läkemedel. Förslagsvis kan de befintliga receptfavoriterna för läkare användas även 

för sjuksköterskor men märkas med ”även ssk” i slutet. Fördelarna blir att det inte behöver 
tas fram nya receptfavoriter för sjuksköterskor samt att det blir färre alternativ för läkare att 
välja bland. Ledamöterna instämde i förslaget. 

9.  Kunskapsöverföring till primärvården efter avslutat ordnat införande 

Sara lyfte svårigheterna med när en nyare behandling, som ofta tidigare hanterats via ordnat 

införande inom sekundärvård, börjar utremitteras till primärvården. När förskrivningen 

utremitteras är kunskapen om det nya läkemedlet ofta begränsad och ledamöterna 

diskuterade alternativa forum där frågan kan lyftas för att trygga förskrivningen inom 

primärvården. Tamara och Sara tar detta vidare genom att lyfta frågan med chefläkare 
och/eller medicinsk rådgivare i Närsjukvården Halland. 

 

10. Rapport från informationssjuksköterska 

Helena informerade om att planeringen för höstens utbildning pågår för fullt och att temat 

kommer vara inkontinens både ur urologiskt och gynekologiskt perspektiv.  

 

11.  Rapport från informationsfarmaceut 
Punkten ströks. 

 

12.  Rapport från informationsläkare 

Punkten ströks. 

 

13. Information från LME 
Patrik informerade om att det pågår ett arbete med att det inom kort kommer lagerhållas 

vissa vaccin på akutmottagningarna i Varberg och Halmstad. 

 

14.  Info från ordförande 

Punkten ströks. 

 

15. Mötets avslutande 
Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet:   Vidi: 

 
Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 
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Justeras:   Justeras: 
 
Maria Aronsson  Helena Gustafsson 


